



Since 1900
Blue Ribbon
PRODUCTS®



No. 88 Super Rubbing Compound

مركب فائق الصقل رقم 88



930 GRAMS #88425

This premium quality, extremely aggressive ammoniated compound is ideal for removing heavy scratches and oxidation from conventional painted surfaces. It can be used with extreme care on clear-coat finishes to remove transfer paint.

- Extremely fast-acting
- Cleans and polishes badly oxidized finishes
- Developed primarily for lacquer-coated finishes
- Very cost-effective

هذا المركب ذو الجودة الفائقة هو مركب قوي للغاية يحتوي على الأمونيا وهو مثالي لإزالة الخدوش الصعبة والصدأ من أسطح الدهانات التقليدية. ويمكن استخدامه بعناية فائقة على دهانات (كليكوت) لإزالة الدهان الدخيل الذي تلتخت به سيارتك.

- مفعول فائق السرعة
- ينظف ويلمع أصعب بقع الصدأ
- طور خصيصاً للصقل النهائي بالورنيش (اللاك)
- محدود التكلفة للغاية

Polyester Putty

This superior auto body putty works best on bare metals, including aluminum, galvanized steel, SMC, and FRP, but will also provide superior results on old painted metal surfaces.

- Spreads easily
- Excellent adhesion
- Will not shrink
- Easy sanding

معجون بوليستر

هذا المعجون المتميز لهيكل السيارات مثالي على المعادن العارية ومنها الألمنيوم والفولاذ المغلفن، ومركبات قولبة الصفائح المعدنية (SMC)، والبلاستيك المعزز بالفايبرجلاس (FRP)، ولكنه يحقق نتائج فائقة على أسطح الدهانات القديمة أيضاً.

- يدهن بسهولة
- لصق ممتاز
- لا يتقلص
- سهل التنظيف بالرمل



1.55 KG CAN BEIGE #94043 GREY #94044



QUART #94055 GALLON #94056

Ultra Polish

Our mildly abrasive, semi-durable polish removes swirl marks from all painted surfaces, leaving a protective coat and a high-gloss shine.

- Quickly and effectively removes light scratches and oxidation
- Safe on all surface coatings
- High-gloss finish

مركب صقل Ultra Polish

هذا المركب الذي يكشط بلطف وذو المتانة المتوسطة يزيل العلامات الضبابية من أسطح الدهانات، ويترك طبقة حماية ولمعانا متميزاً.

- يزيل الصدأ والخدوش البسيطة بفاعلية وسرعة
- آمن على جميع أسطح الدهانات
- صقل فائق اللمعان

Medium Cut Rubbing Compound

This mid-range compound quickly and effectively removes scratches and other imperfections up to 1,500 grit. Leaves a scratch-free and swirl-free finish.

- Removes light to medium scratches and oxidation
- Safe on all surface coatings
- Fast-working

مركب متوسط الصقل

يزيل هذا المركب المتوسط الصقل الخدوش وغيرها من الشوائب حتى 1,500 من الحبيبات الخشنة بفاعلية وسرعة. يترك سطح الدهان خالياً من الخدوش والعلامات الضبابية.

- يزيل الصدأ والخدوش البسيطة حتى المتوسطة
- آمن على جميع أسطح الدهانات
- سريع العمل



QUART #94030 GALLON #94031

Super Cut Rubbing Compound

Our quick-cutting and fast-acting compound leaves a high-gloss shine and is excellent for all types of painted substrates. It is clear-coat safe and silicone-free.

- A semi-aggressive silicone-free compound
- Removes up to 1,200-grit sand scratches
- High-gloss finish

مركب فائق الصقل

يترك هذا المركب الفائق الصقل والسريع العمل الدهان يلمع لمعانا متميزاً، وهو ممتاز لجميع أنواع طبقات الأساس. وهو آمن على أسطح الدهان الشفافة وخالي من السيليكون.

- مركب قوي المفعول جزئياً خالي من السيليكون
- يزيل الخدوش حتى 1200 من الحبيبات الخشنة
- صقل فائق اللمعان



QUART #94045 GALLON #94046

Micro Seal 2000

This high-quality protectant contains high-grade polymers necessary to achieve a durable, long-lasting, high-gloss finish on both clear-coat and conventional surfaces.

- Excellent durability
- High-gloss finish
- Easy on—easy off
- Contains silicone, wax, and high grade polymers

مركب غلق Micro Seal 2000

مركب حماية عالي الجودة يحتوي على بلمرات عالية الجودة ضرورية لتحقيق صقل متين يدوم طويلاً ذي لمعان فائق لدهانات كليكوت وأسطح الدهانات التقليدية.

- متانة وتحمل ممتازان
- صقل ذو لمعان فائق
- سهل التطبيق والإزالة
- يحتوي على السيليكون والشمع وبلمرات عالية الجودة



QUART #94090 GALLON #94091



QUART #94006 GALLON #94007

Carnauba Car Wax

Special formula combines silicone and carnauba wax and is designed to remove minor paint imperfections while maintaining a long-lasting, deep-gloss shine.

- Natural Brazilian carnauba wax
- Produces deep, long-lasting gloss
- Protects paint from ultraviolet rays

شمع الكرنوبا لتلميع السيارات

هذا التركيبة الفريدة تحتوي على السيلكون وشمع الكرنوبا البرازيلي ومصممة لإزالة شوائب الدهانات البسيطة وفي الوقت ذاته لتحافظ على لمعان عميق يدوم طويلاً.

- شمع الكرنوبا البرازيلي الطبيعي
- لمعان عميق يدوم طويلاً
- يحمي الدهان من الأشعة فوق البنفسجية

Express Car Wax

Spray-on, wipe-off liquid Express Wax is formulated to remove dirt, fingerprints and smudges while enhancing gloss to showroom levels.

- Spray-on / wipe-off liquid wax
- Cleans and shines paint, chrome, and glass
- Excellent for showrooms

شمع Express Car

تمّ تركيب سائل Express Wax الذي يعمل بطريقة الرش والمسح لإزالة الأوساخ وبصمات الأصابع والعلامات، وفي الوقت ذاته يزيد اللمعان حتى إلى مستويات صالات العرض.

- سائل شمعي يعمل بطريقة الرش والمسح
- ينظف ويلمّع الدهانات والكروم والزجاج
- ممتاز لصالات العرض



1 GALLON #94011 5 GALLON #94012



1 GALLON #94020 5 GALLON #94021

Interior Cleaner Concentrate

Our versatile interior cleaner features a deep-reaching foam that can be used on a variety of surfaces. Use it as an all-purpose cleaner on upholstery, rubber, plastic or vinyl, or as a degreaser for wheels, tires, and engines.

- Effective upholstery and carpet cleaner
- High-penetrating foam loosens and removes dirt and grime

تركيز للتنظيف الداخلي

هذا المنظف المتعدد الاستخدامات يتميز برغوة تصل إلى مستويات عميقة ويمكن استخدامه على مجموعة متنوعة من الأسطح. استخدم هذا المنتج كمنظف لجميع الأغراض على الفرش والمطاط والبلاستيك أو الفينيل، أو كمزيل شحوم للعجلات والإطارات والمحركات.

- منظف فرش وسجاد فعال
- رغوة تتغلغل عميقاً لتحليل الأوساخ وإزالتها

Red Rage Degreaser Concentrate

Our heavy-duty, water-based cleaner and degreaser is low-foaming and formulated for both interior and exterior use.

- Highly-concentrated heavy-duty degreaser
- Cost-effective
- Formulated for both interior and exterior use
- Excellent for cleaning engines, tires, and rims

تركيز Red Rage لإزالة الشحوم

هذا المنتج القوي ذو الأساس المائي ينظف ويزيل الشحوم برغوة قليلة، وهو مصمم للاستخدام الداخلي والخارجي أيضاً.

- مزيل شحوم قوي عالي التركيز
- محدود التكلفة
- مصمم للاستخدام الداخلي والخارجي أيضاً
- ممتاز لتنظيف المحركات والإطارات وحوافها



1 GALLON #94040 5 GALLON #94041

Red Rage Degreaser "Hyper" Concentrate A & B

Our heavy-duty, water-based cleaner and degreaser is low-foaming and formulated for both interior and exterior use. This Hyper Concentrate is a two-part system. When blended with water, it will make one 55-gallon drum of Red Rage.

- Two-part system: 5 gallons makes one 55-gallon drum
- Easy-to-handle packaging
- Extremely cost-effective

تركيز Red Rage لإزالة الشحوم "Hyper" A & B

هذا المنتج القوي ذو الأساس المائي ينظف ويزيل الشحوم برغوة قليلة، وهو مصمم للاستخدام الداخلي والخارجي أيضاً. هذا المنتج ذو التركيز العالي (Hyper Concentrate) هو نظام من جزئين. عند مزجه بالماء يصبح برميلاً بسعة 55 غالون من منتج Red Rage.

- نظام من جزئين. عند مزجه بالماء يصبح برميلاً بسعة 55 غالون.
- تغليف سهل الاستخدام
- محدود التكلفة للغاية



2.5 GALLON PART A #88826A PART B #88826B

Car Wash Shampoo

Our concentrated (1:128) high-foaming exterior car soap lifts and holds dirt in suspension, making streak-free rinsing easy, and is safe for all car finishes.

- Highly-concentrated (128:1)
- Highly-stable foam
- Leaves a clean, film-free surface

شامبو لغسيل السيارات

هذا الصابون العالي التركيز (1:128) والكثيف الرغوة للتنظيف الخارجي للسيارات يرفع الأتربة لجعل الشطف سهلاً وبدون ترك خطوط، وهو آمن على جميع أسطح السيارات.

- عالي التركيز (1:128)
- رغوة عالية الثبات
- يترك سطح السيارة نظيفاً بدون طبقات



GALLON #94001 5 GALLON #94002

Wheel Cleaner

Our ready-to-use alkaline cleaner is formulated to safely remove magnetic brake dust, and can be used to clean alloy and clear-coated wheels from all manufacturers, foreign and domestic.

- 1:1 concentrate
- Cleans and brightens without scrubbing
- Excellent for chrome-plated, magnesium, and aluminum wheels

منظفات العجلات

هذا المنظف القلوي الجاهز للاستخدام ذو تركيبة مخصصة لإزالة غبار الفرامل المغناطيسية، ويمكن استخدامه لتنظيف الخليط المعدني والعجلات ذات الطبقات الشفافة لجميع أنواع العجلات.

- تركيز 1:1
- ينظف ويلمع بدون حاجة للفرق
- ممتاز لتنظيف عجلات الكروم والماغنيزيوم والألمنيوم



1 GALLON #94060 5 GALLON #94061

Glass Cleaner

Glass cleaner quickly and effectively cleans and polishes windshields and other glass-like surfaces.

- Ready-to-use requires no mixing
- Ammonia-free

منظفات الزجاج

منظف الزجاج ينظف بسرعة وفعالية ويلمع الزجاج الأمامي وغيره من الأسطح شبه الزجاجية.

- جاهز للاستخدام ولا يحتاج إلى مزج
- خال من الأمونيا



QUART #94025 GALLON #94026



1 GALLON #94035 5 GALLON #94036

General All Purpose Dressing

This water-based product is ready-to-use for both interior and exterior application. (It's also great for dressing engines.)

- Shines and protects rubber, plastic, and vinyl surfaces
- High-gloss provides a "like-new" appearance

منتج تغليف متعدد الأغراض

هذا المنتج ذو الأساس المائي جاهز للاستخدام للتطبيق الداخلي والخارجي أيضاً. (وهو رائع للاستخدام لتلميع المحركات أيضاً).

- يلمع ويحمي أسطح المطاط والبلاستيك والفينيل
- اللمعان الفائق يجعل السيارة تبدو "جديدة"

Super Sheen Tire Shine

This solvent-based dressing will leave your tires and exterior surfaces glowing with a high-quality sheen.

- Ready-to-use, high-gloss dressing
- Solvent-based formula is fast-drying and promotes long-lasting durability

لمع الإطارات الفائق البريق

محلول ملمّع يترك إطاراتك والأسطح الخارجية تلمع ببريق عالي الجودة.

- ملمع جاهز للاستخدام، ذو بريق فائق
- تركيبة على أساس المحلول تجف بسرعة وتترك لمعاناً يدوم طويلاً



1 GALLON #94050 1 GALLON #94051

Leather Cleaner & Conditioner



QUART #94025 GALLON #94026

Our lanolin-based lotion cleans and conditions leather in one easy step, restoring the original texture and appearance and leaving your leather soft and supple.

- Cleans and conditions in one easy step
- Restores the original texture and appearance of leather

منظف وينعم الأسطح الجلدية

مستحضر الغسيل هذا المصنوع من مادة اللانولين ينظف الأسطح الجلدية ويجعلها ناعمة بخطوة واحدة سهلة، ويعيد لها بنيتها ومظهرها الأصلي ويتركها ناعمة ولينة.

- ينظف وينعم بخطوة واحدة سهلة
- يعيد للجلد بنيته ومظهره الأصلي



PO Box 781043
Indianapolis, IN 46278
+ 1-317-972-7970

www.BlueRibbonInc.com